
Referat - Bestyrelsesmøde Bakkebo  

Fredag d.03.05.24 kl. 13.30 – 15.00 

Pårørenderep.: Jytte Pilgaard (formand), Jan Yde, Kurt Poulsen, Anna Maria Poulsen  

Ældrerådsrep.: Peter Voss Hansen 

Vennekredsrep.: Mads Jensen 

Lokalrepræsentant: Dora Tang 

Personalerep.: Merete Krog Christensen 

Plejeboligleder: Helle Lykke Nielsen 

 
1.Velkomst og godkendelse af referatet 

Ingen kommentarer 

 

2.Evaluering af mødet med vennekredsen – herunder Forårsfesten. 

Vi drøfter mødet. Bestyrelsen fik præsenteret hvad de fremover skal gøre på Bakkebo og at de 
kan bistå vennekredsen med forskellige ting. 

 

Der var 30 beboere med til Forårsfesten og det så ud til at beboerne hyggede sig. 

Personalet giver vennekredsen besked på, hvilke beboere, der skal være opmærksomhed på 
under festen og hvordan personalet kan tilkaldes. Den næste fest er d. 18.06. 

 

3.Opfølgning af punkter:  

• Kontakt til Realskolen (Merete) – følges op på 
• Kontakt til blå spejdere (Dora) – Helle skal tage kontakt til Helle Morbjerg 25386660. 

De vil meget gerne komme. 
• Kontakt til Musikskolen (Helle)- der er stadig ikke kommet tilbagemelding på den 

sendte mail. Det er nok ikke en mulighed 
• Kontakt til bykor (Dora) – bykoret er ikke interesseret. Dora vil kontakte andre kor 
• Kontakt til Gerda i børnehave (Dora) -  
• Besøg fra børnehave (Merete) – børnehaven er her ofte 
• Frivillige til gåture, sang, spil, samvær (Alle) – Dora foreslår Haveforeningen i forhold 

til tilplantning af kummer osv. 

Vi vil rigtig gerne have nye kummer til planterne. Jytte foreslår at vi får søgt midler til hjælp 
til dette. Peter må meget gerne være behjælpelig med at skrive en ansøgning til Lions Club. 

Helle og Merete får overblik over behovet. Mads vil gå videre med behovet for at få et overblik 
over prisen - kontakt til Østre Hjerm tømmerhandel. 

 

 



4.Tilskud til aktiviteter (Frivillighedsrådet)  

Det er Vennekredsen, der søger og der er givet 14.000. Jytte vil undersøge om hvad det 
kræver at få §18 midler 

 

5. Kort referat fra dialogmødet d. 13.03.24 

Referat vedhæftet 

 

6. Nyt fra Bakkebo  

1. Ungarbejdere – der er ansat 2 unge mennesker på 14 år. Rune og Lea. De har første 
arbejdsdag d. 07.05.24. 

2. Skærmet afsnit. Rundvisning i Havehuset 
 

7. Nyt fra Ældrerådet 

1. Ældrerådet har i samarbejde med DGI udarbejdet en indbydelse til alle plejecentre i Holstebro 
Kommune med et forslag om en aktivitet i forbindelse med 750-års jubilæum. 

2. Der er opslået stillinger som ”Ung i arbejde” til vores plejecentre. De vil blive ansat 2 og 2, og vil 
blive tilknyttet en fast kontaktperson. Ansættelsestidspunkt forventes at blive omkring den 
01.05.2024. 

3. Pedel-bistand plejecentre. Det er endnu i en opstartsfase, men der er god dialog og lydhørhed om 
hvad der er behov for hos de forskellige kommunalt ejede plejecentre. 

4. Valg til Ældreråd 2025. Interesserede bedes melde sig som kandidater. Peter Voss vil gerne 
orientere evt. interesserede i, hvad et kandidatur indebærer. 

8. Nyt fra Vennekredsen 

Ikke noget at berette. 

 

9. Dato for næste møde 

09.08.2024 

10. Evt. 
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